
År 2022, tirsdag, den 25. oktober, kl. 18.30 afholdtes ordinært årsmøde i CittaSlow,

Mariager i Den gamle Biograf, hvor der først afholdtes generalforsamling med

følgende dagsorden:

1. Valg af dirigent

2. Årsberetning

3. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab

4. Valg af repræsentanter til CittaSlowrådet, jfr. vedtægternes § 6

5. Valg af 2 suppleanter

6. Valg af revisor

7. Orientering om kommende tiltag log inspirationsdebat fra/med

mødedeltagerne

8. Forslag fra foreningens medlemmer

9. Eventuelt

Ad 1) Mette Velling bød velkommen og foreslog Erik Kirkegaard Mikkelsen til

dirigent. Erik accepterede og blev enstemmigt valgt. Erik konstaterede, at

årsmødet strengt taget ikke var ganske lovligt, idet det af vedtægterne fremgår, at

årsmødet skal være afholdt inden udgangen af september måned. Da det

imidlertid af forslag til ændrede vedtægter, jfr. punkt 8, fremgår, at årsmødet

fremover skal være afholdt inden udgangen af oktober måned, foreslog Erik, at

man anerkendte lovligheden af mødet, hvilket blev enstemmigt vedtaget.

Ad 2) Mette aflagde årsberetning, hvor hun gennemgik, hvad der var sket i årets

og bl.a. glædede sig over det helt overvældende fremmøde af frivillige til hjælp

under Political festival of Europe og blandt mange andre ting også glædede sig

over, at det var lykkedes Mariager at blive nyt hjemsted for trolden Ivan Evigvår.

Beretningen blev enstemmigt godkendt.

Ad 3) Torben aflagde årsregnskab, som blev enstemmigt godkendt.

Ad 4) Mette Velling, Claus Pico Stæhr og Torben Holmgren fortsætter i rådet,

hvilket blev anerkendt med akklamation. Som nye medlemmer af rådet blev

foreslået Dorthe Jensen og Holger Birch. Begge accepterede og blev enstemmigt

valgt.



Karen Traberg Larsen og Johannes Rønne Nordentoft fortsætter som suppleanter,

hvilket blev enstemmigt vedtaget.

Som ny revisor blev foreslået Sven Kærgaard, hvilket blev accepteret og Sven

Kærgaard blev enstemmigt valgt.

Ad 7) Punktet er udskudt til efter kaffepausen

Ad 8) Under dette punkt blev behandlet rådets forslag til ændrede vedtægter. Erik

gennemgik de punkter, hvor der var foretaget ændringer, og de ændrede

vedtægter blev enstemmigt vedtaget.

Ad 9) Der var intet til behandling under dette punkt.

Herefter takkede Erik de fremmødte for god ro og orden og sluttede

generalforsamlingen.

Efter kaffepausen tog man fat på de under pkt.7 samlede punkter:

● Rosenhaven og bryllupssalen

● Trafikreguleringer i midtbyen

● Godtfolk projektet

● Guide situationen

● Political festival of Europe 2023

● Projektfjordstrategien

● Hvad kan XL-grunden bruges til?

Mette orienterede om muligheden for, at Rosenhaven kan optages i organisationen

Garden of Excellence, og der var under kaffepausen blevet vist en lille videofilm,

udarbejdet af Per Bracher om Rosenhaven og de meget, meget smukke roser.

Erik fortalte om den store succes, som bryllupssalen er blevet. Han havde

bestilling på adskillige vielser i den nærmeste fremtid.

Freya aflagte beretning om Godtfolk gruppens arbejde og viste et par billeder fra

afsløringen af den første skulptur af byens trommeslager og udråber Evald Olesen

og fortalte om, hvorledes bestræbelserne for at samle penge til skulptur nr. 2, Nøhr

skrider frem.



Claus berettede om trafikreguleringen i den indre by, bl.a. ensretning af trafikken i

Østergade, støjdæmpende belægning på Fjordvej og bestræbelserne på at få den

tunge trafik væk fra bykernen med de toppede brosten og de gamle huse.

Elly fortalte om den store succes, som guiderne har været og de mange gange,

der har været bud efter dem i årets løb.

Jan Berthelsen berettede om de foreløbige resultater af sommerens Political

festival of Europe, de ting man allerede nu er klar over vil kræve ændringer, hvis

festivalen skal gentages i 2023, og de ting, der havde fungeret efter ønskerne. Han

var overvældet over det store antal frivillige, som havde ydet en uvurderlig indsats

og var fuld af optimisme for udsigterne til en endnu bedre festival 2023.

Karen berettede om arbejdet med fjordstrategien, som endnu er i sin vorden, og de

tanker, man har gjort sig om det fremtidige arbejde.

Endelig fortalte Johannes om de muligheder og tanker, der foreløbig er

fremkommet med hensyn til en udnyttelse af XL-grunden. Han viste et enkelt

forslag med bl.a. P-plads samt plads til f.eks. festivalens telte og boder frem og

opfordrede de fremmødte til at tage en skitse med en ”bar”grund med hjem og give

et forslag til en udnyttelse. Dette startede en debat om såvel formål som

udnyttelse. Det er tanken at afholde et orienterende møde, når der er indkommet

et tilstrækkeligt materiale til at arbejde videre med.

Herefter takkede Mette for godt fremmøde og sluttede årsmødet.

Mariager, den 28. oktober 2022.

Vera Jensen, sekretær


